
 

5 天 4 晚越南北部之旅河内/下龙湾/宁平碧洞 
 

Tour Code:VIC-05HN    Chinese Speaking Tour Guide 中文导游 
Daily Departure 天天出发   
   
 
 

 

第一天 飞往河内 (晚餐) 

乘搭客机飞往越南首都河內。河內是座古都，越南传统文化的摇篮 。市內有綠树成蔭的街道，湖泊处处、碧波

盪漾、垂柳倒影、景色清悠宁静。抵达後接往晚餐.晚餐後欣賞越南已有逾千年的历史，於农閒及紅河氾濫期间，

农民在水堂中筑起小舞台弄木偶作為娛乐，演变至今成為享誉国际的民族技艺水上木偶戏。 

 

第二天 河内 /下龙湾 (早/午/晚) 

今早开始您的河内观光，首先参观 镇国寺和文庙国子监。还到还剑湖游览. 传說在十五世紀中叶，黎太祖曾获

神剑之助击退敌军侵略，战後黎太祖遊还剑湖，忽見一隻大龟浮出水面向他索剑，故得名”还剑湖”；湖中建有

一座三层高的龟塔，以紀念这段神奇传說。之後前往三十六古街，這些古色古香的传統商店街，源自十五世紀，

每一條狹窄的街道均以当时交易的商品來命名，如絲街、米街、紙街、珠宝街等，特色非凡。您可自由选购，更

可藉此深入了解当地人活狀況，啟發生活要求的新观点。隨後前往素有世界八大奇景之一的下龙湾；沿途上可欣

赏朴素的田园風光及明媚的山川景色。 

 

第三天 下龙湾              （早/午/晚） 

今天登船游览美景天成的下龍灣，這一片海域上散佈著一千多座的石灰岩質天然岛屿，像散落在海上的星子，蔚

成海上石林奇观．您将乘坐双层豪华游船游览下龙湾,船遊可以把下龙湾的壮丽,宏偉,气势磅礴的非凡魅力尽收眼

廉. 穿梭在岛屿之间，您会惊讶發現各个岛屿雄姿万千,独得美态,更被冠名如:鬥鸡島，蟾蜍島，乌龟島，人头島，

双乳峰等,皆因外观而得盛名。再乘船繞行參观惊讶洞,观楼台，洞內許多独特的天然奇岩，像一座天然的楼台，

石洞及各式栩栩如生的钟乳石洞令人叹为观止！山石嶙峋和幽暗的山洞更是许多神話故事传说的来源之地,風景

之旖丽可媲美桂林。午餐於船上享用海鮮餐， 一边欣赏美景，一边享受美味海鮮餐，別具風味！随後返回酒店。 

 

第四天 下龙湾/ 宁平陆龙湾(三谷璧洞) / 河内                                     (早/午/晚) 

早餐後,前往風景名胜号称陸上下龙，素有宁平人称是『沒有水的下龙湾』，和下龙湾同样是一片遭侵蝕的石灰

岩地形第二洞之称的宁平碧洞参观；首先游览建於十世紀，丁，黎朝時期的宁平碧洞古庙，碧洞與山上寺庙均分

為上，中，下三层,沿著山洞而建；全庙以木头卡樁，古色古香，非常特殊雅致，站在庙宇的最高处可遠眺田野

與山脈連成一氣的钟灵毓秀。午餐後往三谷湖乘坐轻舟一览陸上下龙的优美景色，並享受轻搖碧舟的雅趣；石灰

岩奇景，兩岸風光宁静，偶見小屋，遺世独立，水波不兴，令人頗有置身世外桃源之感。 

 

第五天 : 河内 启程回家 (早餐) 

早餐後参观 巴亭广场，胡志明陵墓，高架屋及於 1049 年创建的一柱庙，此祠庙建在一根柱子之上，造型独特，

型虽小，但却是越南的代表古剎，而寺庙立在莲花池中的优雅姿态，已成為河內的一個象徵。继续参观国家歌剧

院。接着送往机场，揮別越南首都河內，乘搭客机飞返家园，結束此难忘的越南之旅。 
 

以上行程仅供参考，并根据当地要求进行必要的更改。 

 配套包括：酒店住宿、餐食、机场接送（当地）、行程列明景点 

 配套不包括机票、机场税、旅游保险、个人开销、华文导游小费(USD3.00/天/人) 

 自费 10 人以上: 河内三轮车 + 足底按摩 + 岛上小块挺活动 =210 马币/人

(不勉强客人参加自费)

 休息站: 越雄珍珠广场, 越和矿产地质博物馆(不勉强购买)

特色赠品  
斗笠*团体照*矿泉水*法式下
午茶*赠送下龙湾多两个小时
游船游览下龙湾 
 

特色风味 

春卷*越式自助餐100多种菜*

土鸡顿莲子*越南海鲜大餐*

三谷农家羊肉风味餐  
 



 

5Days 4Nights Northern Vietnam 

Hanoi / Halong Bay / Ninh Binh Bich Dong 
Tour Code：VIC-05HN    Chinese Speaking Tour Guide  
Daily Departure  

           Special Gift 
Vietnamese Cap  

Group Photo 

    One Mineral Water perday 

French High Tea  
                                     Free 2 Hour HalongBay Cruise 

 
 

Day 1 DEPART FOR HANOI (D)  
Assembly at the appointed place transfer to Airport for your flight to Hanoi, Upon arrival Hanoi Noi Bai International 
Airport , meet and greet by our Hanoi Tour Representative then transfer for dinner . After dinner , enjoy the Vietnam famous  
Water Puppet Show. 
 
Day 2 HANOI / HALONG BAY (BLD) 
Hanoi tour breaking with visit Zhen Guo Temple and Temple Of Literature ( The 1st University Of Vietnam ). Process to 
Hoan Kiem Lake , Ho Hoan Kiem or Lake of the Returned Sword was once a part of the Red river (song Hong). Through 
thousands of years of changes in the geography, the lake moved eastward to its present position many kilometers from the 
river. The lake was once called Luc Thuy or Green Water because the water was green year round. In the fifteen century, the 
lake was named Ho Hoan Kiem, based of a legend that is.Next process to Hanoi’s Old Quarter with 36 commercial roads. 
 
Day 3 HALONG (BLD)  
Cruise Ride along Halong Bay, the World Natural Heritage, thousands of islands with different forms look like glittering 

emeralds attached to the blue scarf of a virgin. The area where many stone islands concentrate has spectacular scenes and 
world-famous caves and is the center of Halong Bay Natural Heritage. Next visit to Sung Sot Caves, Viewing Hall which 

recently discovered grotto is perhaps the most beautiful grotto in all Halong Bay. In the centre of cave are four pillars 
supporting the “ roof of heavens “. Under immeasurably high roof, stalactites from a natural stone curtain, and the wind 

blowing through the stone produces the sound of a beating drum. Seafood lunch on board. After lunch, return to hotel, the 

rest of time is free at leisure. Re-assembly again in the evening transfer for dinner. Dinner at local restaurant. 
 
Day 4 HALONG BAY / TAM COC CAVES / HANOI (BLD)  
Morning depart for Ninh Binh province , on arrival visit to Bich Dong & Bich Dong Pagoda which built on Ngu Nhac 
Mountain, it is regarded as the second most beautiful pagoda in Vietnam after the perfume Pagoda, many statues of Buddha 

are enshrined therein. The Bell Tower is finely decorated from the top of the pagoda commands panoramic view of 
mountains and river of Hoa Lu . Lunch serve with local special cuisine. Following by enjoy a hand-rowed Sampan Ride to 

visit the amazing Three Caves ,Tam Coc Caves which also by another name called “Halong Bay On Land”. Process to 
Hanoi in the afternoon . Upon arrival, dinner and check in Hotel. 
 
Day 5 HANOI / DEPART HOME (B) 
After breakfast , begin your Hanoi city including of visit to Ba Dinh Square, President Ho Chi Minh's Mausoleum &  
Residence, One-Pillar Pagoda, the first One Pillar Pagoda was destroyed during the French War. The new Vietnamese 
government rebuilt the temple in 1955. It was originally constructed by Emperor Ly Thai Tong to commemorate the long 
awaited birth of an heir. He believed that the luck had been foretold in a dream about the Goddess of Mercy handing him a 
male child on a lotus flower. He then built the original small wooden pagoda to resemble a lotus blossom to pay tribute to his 
good fortune. Next visit to National Opera House. Then transfer to the airport for your flight home.

 

The above itinerary is for reference only, and subject to any necessary changes in accordance to local requirement. 

Package Include: Hotel Stay, Meal Airport Transfer (Local), view as per itinerary 

Package Exclude: Air Ticket+ Tax, Travel Insurance, Own Expense, Chinese Tour guide tipping (USD3.00/Day/Pax) 

 

(Min 10 Pax) Own Expense: Hanoi Tricycle + Foot Message + Island small speedboat activities=RM210/Pax  (no forcing to join) 

Shopping Stop: Yue Xiong pearl square, Vietnam and Mineral Geological Museum (No forcing) 


             Special Meals 
 Vietnam Spring Roll, Seafood, 
 Local Chicken with Sen ,                             
Vietnamese Sen  Buffet,                                         
Tam Coc Roast Lamb 

 


